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سرپرست معاونت هماهنگی امور عمرانی استانداری هرمزگان :  

سازمانآگهیها
44424999

مهدی زندیه وکیلــی در بازدید از طرح های عمرانی 
هرمزگان افزود: هرمزگان پنج شــهر جدید از شرق تا 
غرب اســتان دارد که این موضوع نشانه برنامه ریزی 
دولت برای تحقق توســعه دریامحور در آینده کشور 

است.
وی بیان کرد: در ســفر ۲ روزه هیات عالی رتبه وزارت 
راه و شهرسازی به هرمزگان از شهرهای جدید مکران، 
خلیج فارس، علوی، کوشک و قشم بازدید شد و محور 
اصلی برنامه توسعه شهرهای جدید مورد پیگیری قرار 

گرفت.
سرپرست معاونت هماهنگی امور عمرانی استانداری 

هرمــزگان اظهار کــرد: در این مــدت ۲ روزه بازدید 
از شــهرهای جدید اســتان و برگزاری نشست های 
تخصصی در جهت عمران شــهرهای جدید اســتان 

انجام شد.
وی گفت: استان هرمزگان مهم ترین ویژگی های توسعه 
شهری در کشور را نصیب خود کرده است که تاسیس 

شــهرهای جدید ظرفیت سازی مناسبی برای ارتقای 
سکونت در استان را مهیا می کند.

اکبری دســتیار ویژه وزیر راه و شهرســازی، به همراه 
اعضای هیئت مدیر شــرکت عمران شهرهای جدید 
ایران در سفری ۲ روزه به هرمزگان از شهرهای جدید 

در حال ساخت این استان بازدید کردند.

سواحل مکران و خلیج فارس برای ایجاد 
شهرهای جدید مستعد است

        اقتصاد کیش -  سرپرست معاونت 
هماهنگی امور عمرانی استانداری هرمزگان 
با اشــاره به اینکه شهرهای جدید و نسل 
نوین، آینده شهرنشینی این استان را متحول 
می کند، گفت: ســواحل مکران و خلیج 
فارس برای ایجاد شهرهای جدید مستعد 

است.

یکهزار کانتینر کالای بدون هویت
 در بندر شهید رجایی شناسایی شد

اقتصاد کیش-     رئیس کل دادگســتری هرمزگان از شناسایی یکهزار کانتینر کالای 
بدون هویت و صاحب در بندر شهید رجایی بندرعباس خبر داد و گفت: برای تعیین 
تکلیف محموله های ۱۲۶ هزار تنی گوشــت، پنج هزار تنی برنج و ۴۰ هزار تنی جو 

وارداتی، مهلت تعیین شد.
در راستای تأکیدات رئیس قوه قضاییه به رؤسای کل دادگستری ها و دادستان های مراکز 
استان های ساحلی و دارای بندر، مبنی بر حضور میدانی و استمرار سرکشی از انبارهای 
گمرکات، بنادر و اموال تملیکی به منظور تعیین تکلیف سریع کالاهای رسوب شده در 
انبارها، مجتبی قهرمانی رئیس کل دادگستری استان هرمزگان و دادستان مرکز استان 

برای پنجاه و یکمین بار از بندر شهید رجایی بندرعباس بازدید کردند.
مجتبی قهرمانی همچنین با حضور در نشست ستاد پیگیری سیاست های کلی اقتصاد 
مقاومتی در محل گمرک شهید رجایی بندرعباس، ضمن دریافت گزارش های تکمیلی 
از مسئولان و نمایندگان کلیه ادارات مربوطه، پس از بررسی وضعیت تمامی گروه های 
کالاهای اساسی موجود در این مجتمع بندری، دستورات لازم را خطاب به مسئولان 

مربوطه صادر کرد.
وی در این نشســت با اشــاره به برخی نتایج حاصل از ۵۱ بازدید مسئولان قضایی از 
بنادر و گمرکات استان، از جمله بررسی ۱۴۰ موضوع مهم و ۶۰ مورد اعلام جرم علیه 
متخلفین؛ تعیین تکلیف و ترخیص محموله های متعدد کاغذ، جو، نهاده های دامی، 
برنج، بذر و نهال، مرغ و گوشت، سرم، الکل و اقلام بهداشتی مرتبط با کرونا و روغن 
خوراکی به همراه ترخیص صدها دستگاه ماشین آلات معدنی و راه سازی را از مهم ترین 

دستاوردهای این بازدیدها اعلام کرد.
رئیس کل دادگستری هرمزگان در ادامه افزود: با توجه به اقدامات انجام شده در راستای 
اجرای دستورات رئیس قوه قضاییه، تعداد پرونده های مربوط به کالاهای قاچاق تعیین 
تکلیف و مختومه شده در اموال تملیکی استان هرمزگان بیش از ۹ هزار فقره به ارزش 

۹۶۲ میلیارد تومان بوده است.
قهرمانی تصریح کرد: سازمان اموال تملیکی حرکت رو به جلویی را در راستای حمایت 
از تولید و در موضوع تعیین تکلیف کالاهای متروکه اعاده شده به واحدهای تولیدی 
داشــته و بر این اســاس با تعیین تکلیف یک هزار و ۹۰۰ فقره اظهارنامه مربوط به این 

حوزه، رشد این شاخص را در مقایسه با سال قبل شاهد هستیم.
وی با اشاره به اینکه یکی دیگر از مصوبات سفر رئیس قوه قضاییه به استان هرمزگان 
در خصوص شناسایی و امحا بیش از ۳۵۰ کانتینر کالای متروکه مضر سلامت موجود 
در بندر شهید رجایی بندرعباس بوده است، خاطرنشان کرد: در نتیجه این اقدام، ضمن 
تعیین تکلیف اقلام مذکور به همراه آزادسازی بخش قابل توجهی از فضای مفید بندر 

شهید رجایی، مصوبه سفر رییس قوه قضاییه نیز به طور کامل اجرا شد.
رئیس کل دادگستری هرمزگان اضافه کرد: در نتیجه اقدامات دستگاه قضایی هرمزگان 
تاکنون بخش قابل توجهی از انبارهای موجود در بندر شهید رجایی بندرعباس در سامانه 

جامع انبارها ثبت شده اند و فرآیند نظارت بر آن ها آغاز شده است.
قهرمانی جلوگیری از میلیاردها تومان هزینه دموراژ کشتی ها و کانتینرها، تعیین تکلیف 
حدود هفت هزار کانتینر کالای متروکه، شناسایی حدود یکهزار کانتینر بدون صاحب، 
ترخیص محموله های متعدد متعلق به واحدهای تولیدی و نیازهای ضروری کشور 
و اعــلام جرم علیه متخلفان بخش خصوصی و مدیران دولتی را از دیگر آثار و نتایج 
حاصل از پنجاه و یک بازدید مسئولان قضایی از بنادر، گمرکات و اموال تملیکی استان 

هرمزگان برشمرد.
وی گفت: براســاس آمار ارائه شده از سوی مسوولان گمرک در نتیجه پیگیری های 
دستگاه قضایی ضمن نهادینه شدن موضوع حمل یکسره بار کشتی ها در بندر شهید 
رجایی بندرعباس به ازای هر کشتی ۱۰ میلیارد تومان هم به نفع دولت، صرفه جویی 

شده است.
رئیس کل دادگستری هرمزگان با اعلام رفع توقف، فعال سازی، استرداد و آزادسازی 
۵ هزار کانتینر و برگشــت آن ها به چرخه حمل و نقل کشــور در نتیجه بازدیدهای 
مسئولین قضایی از بنادر و گمرکات استان هرمزگان، از ایجاد منافع و درآمدسازی ۷۵۰ 
میلیارد تومانی برای بخش خصوصی، دولتی و خطوط کشتیرانی در نتیجه برگشت این 

کانتینرها به چرخه حمل و نقل خبر داد.
وی بیان کرد: در مورد محموله ۷۰ هزار تنی گندم که حدود هشــت ماه اســت که در 
فاصله ۲۲ کیلومتری ساحل معطل است نیز از محل توقف کشتی بازدید شد و در نهایت 
با توجه به اختلاف میان مالک کشتی خارجی با فروشنده خارجی و به لحاظ زمان بر 
بودن فرآیند معمول این حل اختلاف در خارج از کشور، مذاکراتی جهت حل اختلاف 

و ترخیص کالا صورت گرفت.
رئیس کل دادگستری هرمزگان همچنین برای تعیین تکلیف وضعیت محموله های ۱۲۶ 
هزار تنی گوشت،پنج هزار تنی برنج و ۴۰ هزار تنی جو وارداتی ضرب الاجل معین 
کرد و از مســوولان دانشگاه علوم پزشکی و ادارات دامپزشکی و استاندارد خواست 
وضعیت این محموله ها را برای جلوگیری از فساد و منقضی شدن تاریخ مصرف آن ها 

به سرعت مشخص کنند.

اعضا هیات ورزش های دریایی و 
ساحلی هرمزگان منصوب شدند

اقتصاد کیش-      با حضور احسان کامرانی سرپرست هیات و مظفر خادمی مدیرکل 
ورزش و جوانان، روزبه زابلی پور معاون ورزشی اداره کل ورزش و جوانان اعضا هیات 

ورزش های دریایی و ساحلی استان معرفی شدند. 
براساس احکام صادر شده از سوی احسان کامرانی، سردار عبدالله لشکری جانشین 
مرزبانی اســتان هرمزگان، محمد رضا صفا رییس اتاق بازرگانی بندرعباس و سعید 
خادمی پور مدیر روابط عمومی منطقه ویژه اقتصادی خلیج فارس بعنوان اعضا هیات 

رئیسه معرفی شدند.
همچنین علیرضا کناری بعنوان دبیر، لیلا قربانی نیز بعنوان نایب رییس بانوان هیات 

و مهدی فولادی بعنوان نماینده هیات در آموزش و پرورش استان منصوب شدند.
طبق احکام صادر شده رضا کفاشپور بعنوان خزانه دار، محمد جواد دریاپیما بعنوان 
مسئول کمیته انضباطی، حسین سبکرو مسئول کمیته جت اسکی و جت بت، مجید 
فیروزی بعنوان مسئول کمیته اسکی روی اب، عباس اسلامی بعنوان مسئول کمیته موج 
ســواری، محمد امین لیاقت مسئول کمیته شناورهای تندرو، علی احمدی طیفکانی 
مسئول کمیته ماهیگیری ورزشی و علی کنور تبریزی نیز مدیر روابط عمومی معرفی 
شدند. همچنین با هماهنگی با روسای ادارات ورزش و جوانان بستک و بندرعباس، 
رضا کناری بعنوان رییس هیات بســتک و محمد امین ســلطان زاده بعنوان رییس 
هیات شهرستان بندرعباس معرفی شدند. طبق هماهنگی با ادارات ورزش و جوانان 
شهرستانهای استان طی روزهای آینده روسای سایر شهرستانها نیز معرفی خواهند شد.
در جلسه معرفی اعضا هیات، کامرانی ضمن تقدیر از مدیرکل ورزش و جوانان استان، 
با بیان اینکه بحث اقتصاد دریا محور بحث مهمی هست که رهبر معظم انقلاب هم تاکید 
فراوانی بر آن دارند، افزود: شرایط به گونه ای شده است که بالاترین مقام کشور روی 
اقتصاد دریا محور تاکید دارد و ورزش های دریایی نیز یکی از همین موضوعات مهم 
در بحث اقتصاد دریا محور می باشد که می تواند نقش مهمی در سلامت، معیشت و 

پرورش استعدادهای بسیار زیاد نوجوانان و جوانان این استان داشته باشد.
وی ادامه داد: در بحث ورزش های دریایی که هرمزگان بالاترین ظرفیت را در کشور 

دارد باید توانمندی های خودمان را  به کشور و جهان نشان دهیم.

سرپرست هیات ورزش های دریایی و ساحلی هرمزگان با اعلام اینکه ۴۲ درصد نوار 
ساحلی کشور متعلق به هرمزگان هست که اکوسیستم کاملی را شامل می شود خاطر 
نشان کرد: هرمزگان از نظر وسعت از ۸۵ کشور دنیا بزرگتر و از نظر جمعیت هم از ۷۵ 
کشور  دنیا پرجمعیت تر هست و این موضوع نشان می دهد که این استان چه ظرفیت 
بالایی دارد و باید از این ظرفیت به نحو احسن استفاده و هرمزگان را هر چه بیشتر به دنیا 
معرفی نماییم. کامرانی تاکید کرد: باید با کمک همدیگر کاری کنیم که استعدادهای این 
استان توانمندی خودشان را نشان بدهند تا جایگاه واقعی هرمزگان را در کشور و دنیا 

پیدا کنیم و این هم تنها با تلاش، پشتکار  و همدلی یکدیگر شدنیست.
سرپرست هیات ورزش های دریایی و ساحلی استان بیان داشت: هرمزگان ظرفیتی بی 
نظیری دارد که باید از این ظرفیت بدرستی استفاده کنیم و  باید بدنبال همکاری های 
بین المللی و منطقه ای باشیم که بسیاری از کشورهای حوزه خلیج فارس این آمادگی را 
اعلام کرده اند و امیدوارم در آینده ای نزدیک بتوانیم میزبان رقابت های بین المللی باشیم.
کامرانی بیان کرد: ورزش جایگاه نرمی در دنیا دارد که باید از این طریق بدنبال ارتباط 

با دنیا باشیم.

وی در پایان ضمن آرزوی موفقیت برای اعضا هیات در مدت فعالیت شان در مسئولیت 
جدید افزود: با تعامل و همکاری مدیر کل ورزش و جوانان اســتان شــاهد پیشرفت 
چشمگیر این هیات و به خصوص رشته های فعال و کشف استعداد های بسیار زیاد 

آن خواهیم بود. اقتصاد کیش-    رئیس اداره بازآفرینی شــهری و مســکن اداره کل راه و شهرسازی 
هرمزگان گفت: برای بازسازی ۳۹۰۰ هکتار بافت فرسوده هرمزگان بسته های تشویقی 

اعطا می شود.
فرناز زمانی افزود: اختصاص ۳۵۰ میلیون تومان تسهیلات، یکی از بخش های این بسته 

تشویقی است که ۱۵۰ میلیون تومان آن بدون سود است.
وی بیان کرد: بسته تشویقی در چهار گروه هدف شامل بازآفرینی یکپارچه در مقیاس 
بلوک شهری، عمق بافت فرسوده شهری، نوسازی در مقیاس محورهای اصلی محله 

و قطعات غیرقابل تجمیع است.
زمانی عنوان کرد: اعطای حداکثر دو طبقه تشــویقی نســبت به تراکم مجاز، امکان 
اختصاص ســطح اشغال مجاز طبقه همکف به کاربری های انتفاعی، اختصاص ۲۰ 
درصد از فضای باز غیرمسقف برای تامین اقامتگاه، تسهیل در ضوابط معماری، پیشروی 
طولی تا دو متر پس از اصلاحی و امکان ساخت واحدهای مسکونی با زیربنای کمتر 
از حد نصاب تعیین شده، بخشی از تسهیلات درنظر گرفته شده در این بسته تشویقی 
است.  رئیس اداره بازآفرینی شهری و مسکن اداره کل راه و شهرسازی هرمزگان اظهار 
کرد: برای عوارض پروانه ساختمانی ۵۰ درصد و واگذاری اسناد برای هر مترمربع ۱۵۰ 

هزار تومان تخفیف در نظر گرفته شده است.

اختصاص بسته های تشویقی برای بازسازی 
۳9۰۰ هکتار بافت  فرسوده هرمزگان

 رئیس اداره بازآفرینی شهری هرمزگان خبرداد:

اقتصاد کیش-    مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان هرمزگان از اشتغال به 
کار هزار و شصت نفر در واحدی تولیدی با راه اندازی مجدد در استان هرمزگان در 

سال گذشته خبر داد. 
سید امیر امیری زاد در این خصوص عنوان کرد: با توجه به اینکه سازمان صنایع کوچک 
و شهرک های صنعتی به عنوان یکی از متولیان اصلی رونق بخشی به بخش تولید هستند، 
برنامه ریزی و پیگیری ها برای احیا و راه اندازی واحدهای تولیدی راکد از اولویت های 
شرکت شهرک های صنعتی است. وی با اشاره به اینکه احیای هر واحد راکد تولیدی 
و صنعتی، اشتغال زایی افراد زیادی را به همراه دارد افزود: به صورت مجموع تعداد ۴۸ 
واحد احیا شده و به شکل قابل توجهی رونق تولید و اشتغالزایی را به همراه داشته است.

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان هرمزگان تصریح کرد: از این تعداد ۲۵ 
واحد صنعتی در داخل شهرک ها و تعداد ۲۳ واحد تولیدی نیز در خارج از شهرک ها 
و نواحی احیا و راه اندازی مجدد شده اند. امیری زاد در پایان توضیحات خود تصریح 
کرد: احیای واحدهای راکد و بازگرداندن تولید به چرخه اقتصادی یک از سیاست هایی 
است که مجدانه آن را پیگیری میکنیم و با تبیین چشم اندازهای تولیدی به دنبال رشد 

حداکثری صنایع کوچک و متوسط در استان هستیم

اشتغال به کار ۱۶۰۰ نفر با راه اندازی 
مجدد واحدهای تولیدی در هرمزگان

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان هرمزگان  اعلام کرد:

طرح برق رسانی به مزارع پرورش میگوی هرمزگان 
با 9۰ درصد پیشرفت در حال تکمیل است

اقتصاد کیش-      مدیرکل شیلات هرمزگان با اشاره به اینکه در سال ۱۴۰۲ باید 
۱۰ سایت پرورش میگو در استان برق رسانی شود، گفت: تاکنون ۶ سایت پرورش 
میگو در اســتان با مســاحت پنج هزار هکتار برق دار شده و این طرح ۹۰ درصد 

پیشرفت فیزیکی داشته است.
مســعود بارانی  افزود: تا پایان امســال نیز هشت هزار هکتار مزارع دیگر برق دار 

می شود.
وی تصریح کرد: هرمزگان از ۵۰ هزار هکتار اراضی مستعد پرورش میگو با ظرفیت 
تولید بیش از ۱۴ هزار میلیون قطعه بچه میگو برخوردار است که تاکنون ۱۱ هزار 

هکتار از مزارع پرورش میگو به بهره برداری رسیده است.
مدیرکل شــیلات هرمزگان اظهار کرد: ۱۵ هزار هکتار مزرعه میگو نیز در حال 
احداث اســت که از این میزان حدود ۶ هزار و ۵۰۰ هکتار آن تا پایان امســال به 

بهره برداری می رسد.
بارانی اضافه کرد: پرورش میگو و همچنین برق رســانی به مزارع پرورش میگو 
جزو طرح های پیشران و تحول آفرین است که طبق دستور استاندار هرمزگان باید 
در سفر آینده رییس جمهور به این استان بخش قابل توجهی از این طرح ها آماده و 

مورد بهره برداری قرار گیرد.
گفتنی است؛ استان هرمزگان با برداشت سالیانه افزون بر ۳۱۵ هزار تنُ انواع آبزیان و 

بیش از ۳۵ هزار نفر صیاد، رتبه نخست صید و صیادی در کشور را دارد.

مدیرکل شیلات هرمزگان :

اقتصاد کیش-      اســتاندار هرمزگان گفت: از ابتدای دولت سیزدهم تاکنون حدود 
۲ میلیون اصله درخت در استان تولید و کشت شده است که قابل قیاس با عملکرد 

درخت کاری در دولت  قبل نیست.
مهدی دوستی  در نشست راهبری طرح ملی کاشت یک میلیارد نهال در هرمزگان اظهار 
کرد: برای امسال نیز کاشت بیش از سه میلیون درخت در هرمزگان برنامه ریزی شده، 

که بخش عمده ای از کار پیش رفته است.
وی با بیان اینکه در سفر رییس جمهور به هرمزگان یکی از برنامه های اصلی، پیشنهاد 
تعهد کاشت ۶ میلیون و ۵۰۰ میلیون نهال و بهره برداری از آن به عنوان نخستین استان 
در کشــور است، اظهار کرد: تاکنون مقدمات کاشت سه و نیم میلیون نهال در استان 
فراهم شده است و تا ایام سفر رییس جمهور فرصت داریم سه میلیون نهال دیگر را 
بکاریم؛ برای این مهم باید با فرهنگ سازی و ایجاد موج از مشارکت مردم و جوامع 

محلی استفاده کنیم .
نماینده عالی دولت در استان هرمزگان با تاکید بر لزوم فعال سازی اقتصاد درختکاری در 
استان گفت: اگر به سمت زنجیره چوب برویم مانند این است که توسعه درختکاری 
در استان را روی اتوپایلوت قرار داده ایم و خودکار درختکاری در استان پیش می رود؛ 

چرا که ارزش چوب برداشتی در سال طبق بررسی ها حدود ۲۵۰ میلیون تومان است 
که از گندم و چغندر قند نیز سودآوری بالاتری به همراه دارد.

دوستی با تاکید بر لزوم توسعه نهالستان ها در شهرستان های استان عنوان کرد: قانون، 
صنایع را ملزم کرده که ۲۵ درصد از اراضی در اختیارشان را به کاشت درخت اختصاص 
دهند و این موضوع از طریق دستگاه قضائی نیز پیگیری می شود اما فرصت محدودی 
برای صنایع تا پایان سال قرار می دهیم که به ازای ۲۵ درصد سهم شان در محدوده ی 

دیگری جنگل کاری انجام دهند.
وی ادامه داد: پایدارســازی توسعه به مشخص کردن نسبت توسعه با انسان و نسبت 
توسعه با محیط زیست بستگی دارد که در هر ۲ حوزه فعال هستیم چنانچه در راستای 
مشخص کردن نسبت توسعه با انسان از ابتدای دولت کنونی تاکنون زمینه فعالیت ۲۷ 

هنرستان تخصصی را جهت تربیت نیروی انسانی ماهر و متخصص فراهم کرده ایم.
دوستی تاکیدکرد: گام دوم نیز این است که نسبت خود را با محیط زیست مشخص 
کنیم و اجازه ندهیم شهرهایمان تبدیل به نمونه ای از شهرهای صنعتی دنیا شوند که با 
وجود توسعه صنعتی به دلیل آلودگی هوا و آلایندگی ها عمر انسان ها در آن ها کاهش 

یافته است.

بیش از 2 میلیون درخت در هرمزگان کشت شد

وزیر اقتصاد در بندرعباس  :

اقتصاد کیش-      وزیر اقتصاد رسوب کالا در گمرکات ایران را ۵۰۰ هزار تن اعلام 
کرد و گفت:  این میزان در مقایسه با عدد ۱۶۰ میلیون تن حجم صادرات و وارداتی که 

گمرکات انجام می شود عدد بسیار پایینی است.
وزیر اقتصاد رســوب کالا در گمرکات ایران را ۵۰۰ هزار تن اعلام کرد و گفت:  این 
میزان در مقایسه با عدد ۱۶۰ میلیون تن حجم صادرات و وارداتی که گمرکات انجام 

می شود عدد بسیار پایینی است.
سید احســان خاندوزی وزیر امور اقتصادی و دارایی روز گذشته در حاشیه بازدید از 
گمرک و انبارهای سازمان اموال تملیکی استان هرمزگان در بندر شهید رجایی اظهار 
داشــت: در راستای دســتور رئیس جمهور برای تهیه گزارشی از وضعیت تجارت، 
گمرکات و انبارهای تجاری کشور امروز دو بخش مهم و کلیدی که سهم بسیار پررنگ 
و مهمی در اقتصاد دارد را بازدید کردیم که بندر شهید رجایی و بندر امام خمینی)ره( 
را شــامل می شــود. وی افزود: مجموعه کالاهای رسوبی در گمرکات کشور حدود 
۵۰۰ هزار تن است که در مقایسه با عدد ۱۶۰ میلیون تن حجم صادرات و وارداتی که 
گمرکات انجام می شود عدد بسیار پایینی است و تقریبا سه هزارم مجموعه تجارت 

بزرگی است که در کشور انجام می شود.

وزیر اقتصاد بیان کرد: این آمار حکایت از کاهش حدود ۱۵ درصدی رســوب کالا 
در بنادر و گمرکات نســبت به مدت مشــابه سال گذشته دارد، در حالی که در همین 
بندر شهید رجایی ۱۹ درصد افزایش اظهارنامه های صادراتی و افزایش ۱۰ درصدی 
اظهارنامه های وارداتی را داشــته ایم و کاهش ۱۵ درصدی رسوب نشان از همکاری 
خوب دستگاه های اجرایی در بالابردن سرعت تخلیه کالاها دارد هر چند همین میزان 

کم چند هزارم هم به دلیل مدیریت بهینه مطلوب نیست.
 خاندوزی افزود : در بحث کالاهای اساسی، چند تصمیم مهم اتخاذ شده که هم کاهش 
میزان حقوق ورودی کالای اساسی از ۴ درصد به یک درصد و هم کاهش نرخ مالیات 
بر ارزش افزوده از ۹ درصد به یک درصد و در برخی از کالاها به صفر درصد و همچنین 
اجازه دادن برای اســتفاده کردن از ضمانت نامه، استفاده از ظرفیت ترانزیت به سمت 
انبارهای داخلی کشور، استفاده از ظرفیت ترخیص درصدی اتفاقات خوبی است که 

در این حوزه رقم خورده است.
وی عنوان کرد: مسئله شناسه تخصیص ارز نیز موجب طولانی شدن ترخیص برخی 
از کالاها می شود که با همکاری بانک مرکزی، سازمان غذا و دارو و سازمان استاندارد 
کشور بهبود بخشیده خواهد شد، اطاله در انبارهای اموال تملیکی نیز حاکی از این است 

که هنوز احکام قضایی صادر نشده است.
وزیر اقتصاد، با تاکید بر لزوم همراهی دستگاه قضایی اظهارداشت: ۲۹ هزار دستگاه 
کولر مدت هاست در استان هرمزگان به لحاظ دستور توقف قضایی حل و فصل نشده، 

۴۲۶ کانتینر در استان هرمزگان نیازمند به حکم نهایی قضایی است.
خاندوزی ابرازداشت: با ظرفیتی که در قانون بودجه ایجاد شده است تا پایان تابستان 
درخصوص ســه هزار خودرویی که در گمرکات کشــور معطل مانده  بودند مجوز 
فروش را گرفته ایم و ۴۰۰ دستگاه مربوط به حوزه راهسازی نیز با این ظرفیت تعیین 

تکلیف خواهد شد .
وزیر اقتصاد، تاکید کرد: یکی از اقدامات بسیار مهمی در استان هرمزگان با همکاری 
دستگاه های اجرایی و استاندار هرمزگان انجام شده است تعیین تکلیف حدود ۶۰۰ 
کانتینر می باشد که از همین امروز صبح بین گمرک و سازمان اموال تملیکی کارهای 

اولیه در حال انجام است و امیدواریم در چند هفته آینده به پایان برسد.

 ۵۰۰ هزار تن رسو ب کالا  در گمرکات  کشور داریم


